【招募公告】2024年北醫生醫加速器計畫-招募開始(2023/12/31截

止) Biomed Startup's Gateway to Asia! 2024 TMU X BE Accelerator Program (Till 2023/12/31)

2023/10/23



北醫生醫加速器與比翼加速器為新創團隊量身打造 TMU X BE Accelerator Program,為期 5-6 個月一對一臨床業師輔導加速計畫,加速國內外新創走入 Healthcare ecosystem 協助 POC (Proof of Concept) 概念與產品驗證、定位產品服務、專業臨床諮詢輔導、建立商業模式、鏈結國際、媒合資金及媒體曝光,並有機會獲得北醫生醫加速器新創投資基金,在新創資金及專業臨床輔導雙重資源挹注下,加速新創團隊提升企業價值,現正熱烈招募中!以下為新創團隊申請招募辦法:

申請資格:

於「數位健康」、「人工智慧醫療」、「醫療器材」領域已有產品雛形之新創公司

時程規劃:

申請期間:2023/12/31 截止

審查階段:2024/01-02

計畫訓練: 2024/03-06

成果發表: 2024/07-08

計畫亮點:

**產品臨床驗證與實察:提供臨床試驗規劃、需求驗證以及醫療法規諮詢等

**結合臨床數據資料庫:促進生醫研究、輔導技能與降低產品開發風險

**新創與臨床醫師合作:提供臨床場域與專業醫師,輔導團隊臨床試驗研發策略

**鍊結新創與醫院資源:輔導建立醫療通路、落地國內外市場

**入選有機會獲得投資:50 萬美金投資及北醫大投資

**招募新創三大領域:醫療器材、人工智慧醫療、醫療器材

**新創導向之課程設計:商模建立、醫療法規、資金募集、投資協議、導入醫 院銷售策略

申請方式:

於線上網址申請(https://bit.ly/tmuxbe2024poc)填寫申請資料及上傳公司 營運計劃簡報(格式不拘),須包含欲解決之問題與解決方法、商業模式及競爭 對手分析、法規途徑及規劃、臨床驗證階段及成果、與團隊成員等內容。

招募聯絡人:

臺北醫學大學生醫加速器 / 易詩恩副執行長 / TEL: 02-6638-2736#2022 / EMAIL: sharonyi@tmu. edu. tw

臺北醫學大學生醫加速器誠摯邀請您加入!

2024 TMU X BE Accelerator Program is Now open, you are the most welcome to register to our program, check out the below info and submit before 2023/12/31.

TMU X BE Accelerator Program 2024 Batch [Batch Recruiting]

Taipei Medical University BioMed Accelerator and BE Health Ventures have co-launched TMU X BE Accelerator Program, which is a Proof of Clinical Evidence Program that focuses on product or prototype-ready startups that are looking for traction in the Asian market. Based in Taipei, Taiwan we leverage the unique strengths of our ecosystem to position our accelerator program as the gateway to Asia.

Within the program, startups would have opportunity to access the hospital facilities, research institutes, investors, healthcare experts and other industry stakeholders help you secure funding and expand your market to Japan, Greater China, and SEA.

Taipei Medical University has six world-class hospitals under their management, with a focus on innovation and smart hospitals. Establishing them as an ideal partner for those venturing into the Asian healthcare market.

Not only that, we've launched "International Market Expansion Program". Startups teams participating in the program stand a chance to be selected for the opportunity to expand to US and Japan market through our international partners, connecting with key stakeholders and medical institutions in San Francisco and Tokyo.

Application Deadline: Till 2024/12/31

Program: 2024/03-06

Apply Now: https://bit.ly/tmuxbe2024poc